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Tirsdag d. 19. november 2024 fra kl. 17.00 – 18.00 på Klostervej el. virtuelt (se kalenderindkaldelse) 
(O) = Orientering, (B) = Beslutning, (D) = Drøftelse/dialog, (P) = Praktisk 
 
Deltagere 
Forældrevalgte:  Jan Dalsgaard, Tina Sloth, Charlotte Holm, Casper Burgdorff Fisker Jensen,  

Lauren Chopart, Jeanette Kragh Madsen, Kevin Joel Dau Fraser 
Medarbejderrepr.  Kirsten Maria Kristensen, Lene Vestergaard Sørensen (for Maibritt)  
Elevrådsrepr.:    
Ledelse:   Lisette Møller, René Madsen, Finn Jensen, Dorthe Munck Jensen, Gitte Hindø 
Ordstyrer:   Gitte Hindø 
 
Fraværende:  Charlotte, Jeanette, Tina 
 

Dagsorden: Referat/Beslutning: 

Kl. 17.00 – 18.00 
Pkt. 01 
Skolens organisering 
(O, D, B) 
Præsentation af input 
fra medarbejderside 
 
Bestyrelsen træffer 
beslutning om, hvorvidt 
der skal arbejdes videre 
evt. andre/nye scenarier 
udover scenarie #2. 
  
Bestyrelsen forholder sig 
til kommunikation retur 
til medarbejderne.  
Bestyrelsen forbereder 
sig til fælles 
forældremøde d. 20/11. 
 
 

 
Bestyrelsen præsenteres for medarbejdernes tilbagemelding: 
 
”Der er taget udgangspunkt i, at vi skal have plads til 3 klasser på hver årgang i grundskolen, 4 klasser 
på 7. og 8. årg. samt 3 klasser på 9. årg. Vi mener, at dette udgangspunkt er mest langtidsholdbart, så 
det ikke om nogen år viser sig, at vi har lavet en faseinddelingsløsning, der ikke kan fungere. 
Herunder ses et kort resumé af drøftelserne: 

 #4 (=Indskoling, mellemtrin, SYD, MOD 1+2 og SFO på Klostervej & udskoling og MOD 3 på 
Enghavevej) 
I forhold til de input, der kom fra medarbejderside, er der allerførst kigget ind i scenarie#4 . 
I dette scenarie er der ikke plads til, at vi kan udlåne lokaler til Skjernåskolen, der er ikke lokaler 
nok til SFO og der er ikke plads til, at SYD kan vokse.  
I en situation med 3 klasser på årgangene, vil der ikke være forberedelseslokaler med vinduer til 
alle teams. Der er desuden en meget høj belægningsprocent ift., at vi også ser ind i en 
længerevarende byggeproces. 
 

 #2 (=Udskoling, MOD 3, SYD og SYD SFO på Klostervej & indskoling, mellemtrin og MOD 1+2 på 
Enghavevej – SFO fortsat i Fredensgade mm.) 
I dette scenarie er der udfordringer ift. trafik (af- og pålæsning), udeområder på Enghavevej samt 
faglokaler (primært FK).  
Vi vil i et omfang kunne tage højde for dette gennem samarbejde med Vej og Park vedr. 
tilgængelighed, kampagner og justeringer af trafikaleforhold (ikke optimale løsninger), evt. 
omplacering af nogen legeredskaber eller ny-indretning, som kan medbringes på Klostervej, når vi 
samles der, og vi får brug for at gentænke udeområder på og omkring Enghavevej kreativt – og vi 
kommer ikke uden om, at nogen udskolingsklasser forventet fortsat vil skulle have i hvert fald F/K 
på Enghavevej.  
Et højere antal SFO børn på Enghavevej vil betyde, at vi også skal nytænke ift. fritid.  
Hvis vi antager at ikke alle årgange i grundskolen bliver 3-sporede, så vil vi forventet kunne lave 
en lokaleløsning, hvor hele eller dele af Ny bygning eller Gl. bygning på Enghavevej vil kunne 
friholdes til SFO/Klub eller SYD brug (forventet fra 3 – 6 lokaler). 
Når byggeriet går i gang og det tidl. Skjernåskolen er ombygget til SYD, så kan byggeriet 
igangsættes langs hele *Østergade’ uden de store gener for udskolingen, som kan være i 
’Vestergade’. 
Hvis SYD vokser i størrelse så kan der sagtens rummes flere elever og benytte flere lokaler (i hvert 
fald 4 lokaler mere end nu) & vi kan stadig udlåne lokaler til Skjernåskolen. 
 

 #5/#6 (Udskoling, mellemtrin samt MOD 2+3 på Enghavevej & Indskoling, SYD, MOD1 og SFO 
almen + SYD på Klostervej) 
Der er kigget ind i #5/#6 pga. de kommentarer, der er kommet fra medarbejdere med 
bekymringer vedr. udeområder på Enghavevej. Hvis SYD bliver større, så vil der blive pres på 
lokalerne (det er faktisk ikke rigtig muligt, at SYD vokser), og hvis vi skal flytte SFO til Klostervej, 
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så vil dette forventet kræve nogle investeringer, som ikke er anvendelige efter en ombygning. Vi 
kan ikke udlåne lokaler til Skjernåskolen, da vi har brug for dem til egen SFO. Men til gengæld vil 
fritidspersonalet kunne arbejde tættere sammen. 

 
Bestyrelsen spørger ind til alle scenarier, og medarbejderside præsenteres. 
 
Der konstateres ikke én samlet holdning eller ét samlet ønske fra medarbejderside, men samlet set 
vurderes scenarie #2 at være bedst muligt for flest mulige. Der fremhæves bl.a. fra medarbejderside, at 
muligheden for et tættere teamsamarbejde i større teams vurderes positivt. Det giver mere robuste 
vilkår for faglig sparring og samarbejde om elevernes trivsel og læring. 
 
Bestyrelsen træffer beslutning om, at der stadig arbejdes videre ud fra scenarie #2, men at andre 
scenarier, som samlet set kan stå mål med #2, fortsat kan indgå i beslutningsgrundlaget på kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
Det aftales, at der udsendes information til medarbejdere onsdag morgen d. 20/11. 
 
Der er indtil videre kommet ca. 200 tilmeldinger til fælles forældremøde i morgen aften kl. 19.00. 
Bestyrelsen bemærker positivt den gode opbakning til fælles mødet. 
 
Bestyrelsen fordeler roller ift. mødet i morgen: 
Velkomst og afrunding v. Jan 
Mødeleder Kevin 
Orientering v. Gitte 
Spørgsmål og dialog – primært Jan og Gitte (men alle fra ledelsen og bestyrelsen forventes deltagende) 
Referent Lisette 
Tidtager René 
Mikrofoner Lauren og Casper 
 
 
Struktur og dagsorden for mødet: 
Velkomst v. formand 
Orientering v. Gitte 
Tematik –Trafik 
Tematik – Klassesammenlæsninger 
Tematik – SFO 
Tematik – Udeområder 
Andre tematikker samt afrunding v. Jan 
 
 

 


